
Ämne: Fiber Malen

Hej alla glada på Malenområdet i Båstad!

Lite information kring fiberutbyggnaden:

Vi hade informationsmöte på kommunhuset under påskhelgen, tack till alla ni 
som var där för ett trevligt möte!

Vi var även med på Malenbos 30-årsjubileum i juli och pratade fiber.

Efter det har vi samlat avtal för att kunna möjliggöra en fiberutbyggnad. Och….. 
dit har vi kommit nu! 

Det kommer byggas fiber på Malenområdet!

På grund av att det har varit ”semestertider” så har personal gått lite omlott här 
men vi kommer nu under de närmsta veckorna leveransplanera där vi planerar in 
hur denna utbyggnad ska utföras på effektivast och bästa sätt. Därefter skickas 
det ut ett leveransbekräftelsebrev till er med mer information där ni 
förhoppningsvis får svar på alla era eventuella frågor.

Skulle det vara grannar på området som ännu inte skickat in sitt avtal, så går det 
bra att göra det fortfarande!

Ha en bra dag!

Med vänliga hälsningar

Niklas Maltesson

Använd länken 

http://stadsnat.bjarekraft.se/connect/

och välj Områden där vi samlar avtal så kan ni se hur det ser ut i de olika Malenområdena. 

/webmaster/


